
Zapisnik 

sa sjednice Povjerenstva za unaprjeđenje i osiguranje kvalitete visokog obrazovanja (u nastavku 

Povjerenstva) od 5. srpnja 2024. godine s početkom u  11.00 sati. 

 

Prisutni članovi Povjerenstva:  

1. doc. dr. sc. Tomislav Rudec, predstavnik nastavnika, predsjednik 

2. izv. prof. dr. sc. Danijel Topić, predstavnik nastavnika, član 

3. Ružica Kljajić, predstavnica suradnika, član 

4. dr. sc. Mario Dudjak, predstavnik suradnika, član 

5. dr. sc. Zoran Kovač, predstavnik vanjskih dionika, HOPS d.d., član 

6. Luka Kaučić, predstavnik studenata, član 

7. Marina Dubravac, mag. ing. el., predstavnica studenata doktorskog studija, član 

 

Neprisutni članovi: 

1. mr. sc. Zvonimir Kaprocki, predstavnik vanjskih dionika, TTTech Auto d.o.o., član 

2. Boris Bajtl, dipl. ing., predstavnik vanjskih dionika, Atos Hrvatska, član 

3. Miriam Arambašić, mag. iur., predstavnica Ureda za unaprjeđenje i osiguranje kvalitete 

visokog obrazovanja, članica  

4. Sandra Vdovjak, mag. ing. el., voditeljica Alumni kluba FERIT-a Osijek, članica 

 

Tijek: 

Doc. dr. sc. Tomislav Rudec utvrdio je da postoji kvorum i upitao članove Povjerenstva slažu 

li se sa predloženim dnevnim redom. 

Nije bilo primjedbi i jednoglasno je prihvaćen sljedeći dnevni red 

 

Dnevni red: 

 

1. Usvajanje zapisnika 

2. Reakreditacija 2024. godine 

3. Usvajanje trogodišnjeg plana mobilnosti za period 1.1.2024.-31.12.2026. 

 

 

Ad.1. 

Usvajanje zapisnika 

Predsjednik Povjerenstva doc. dr. sc. Tomislav Rudec pozdravio je u 11.00 sati na početku sve 

nazočne i predložio glasanje o prihvaćanju zapisnika s prethodne sjednice objavljenog na 

internetskim stranicama kvalitete. 



Zapisnik je jednoglasno usvojeni. 

 

Ad 2. 

Reakreditacija 2024. godine 

Predsjednik Povjerenstva doc. dr. sc. Tomislav Rudec detaljno je izložio tijek i organizaciju 

nadolazeće reakreditacije te je pozvao prodekana Danijela Topića koji je također član 

Povjerenstva za kvalitetu, a koji vodi proces pisanja Samoanalize da detaljnije obavijesti 

povjerenstvo o svim detaljima pisanja samoanalize i popunjavanja obrasca za analitički skup 

podataka.  

Usljedila je rasprava o detaljima kroz sličnosti i razlike tijeka reakreditacije kod tvrtki i kod 

fakulteta. Dr. Kovač upozorio je povjerenstvo kako temeljito treba napraviti dio samoanalize 

koji se odnosi na akcijski plan vezan uz prethodnu reakreditaciju jer će reakreditacijska 

komisija detaljnije i prvo to pregledati. 

 

Ad 3. 

Usvajanje trogodišnjeg plana mobilnosti za period 1.1.2024.-31.12.2026. 

Predsjednik Povjerenstva doc. dr. sc. Tomislav Rudec obavijestio je povjerenstvo o 

trogodišnjem planu mobilnosti po zavodima. T. Rudec nije pokazivao plan jer je upozorio kako 

se tu možda radilo o kršenju prava o zaštiti podataka. Usljedila je rasprava o temi prikaza 

osobnih podataka. 

Izvješće je jednoglasno prihvaćeno. 

 

 

Sastanak je završio u 12.00 sati. 

 

 

 


